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Generálny riaditeľ Moderny Stéphane Bancel sa sťažuje, že musel vyhodiť 30 miliónov dávok vakcíny
proti Covid-19, pretože „nikto ich nechce“.

„Je smutné hovoriť o tom, že sme práve v procese vyhadzovania 30 miliónov dávok do
odpadu, pretože ich nikto nechce. Máme veľký problém s dopytom,“ povedal Bancel
publiku na aktuálne prebiehajúcom zasadaní Svetového ekonomického fóra v Davose a
dodal, že pokusy kontaktovať rôzne vlády a zistiť, či o nich má niekto záujem, bolo
totálne zlyhanie.

 

„Práve teraz sme sa pokúšali skontaktovať vlády mnohých krajín cez veľvyslanectvá vo
Washingtone. Po pravde, kontaktovali sme každú krajinu, no nikto si ich nechce vziať.
Problémom v týchto krajinách je, že ľudia vakcíny nechcú.“

 

Tu je jeho twít:

Stéphane Bancel, CEO of Moderna:

https://cz24.news/zerohedge-riaditel-moderny-lamentuje-ze-musia-vyhodit-30-milionov-vakcin-lebo-ich-nik-nechce/
https://cz24.news/zerohedge-riaditel-moderny-lamentuje-ze-musia-vyhodit-30-milionov-vakcin-lebo-ich-nik-nechce/
https://cz24.news/zerohedge-riaditel-moderny-lamentuje-ze-musia-vyhodit-30-milionov-vakcin-lebo-ich-nik-nechce/


"it's sad to say, I'm in the process of throwing 30 million doses in the garbage because
nobody wants them. We have a big demand problem."

Notes that China doesn't want any MRNA products and how there's 7 billion
doses.https://t.co/xfKZbVT8RJ pic.twitter.com/WVboChDma7

— Efron Monsanto ���� (@realmonsanto) May 23, 2022

 

V závere twítu ešte poznamenáva, že Čína nechce žiadne produkty mRNA a že momentálne existuje
7 miliárd dostupných dávok.

Vlády chcú s farmaceutickými firmami prehodnocovať
zmluvy
Bancelove komentáre prichádzajú niekoľko dní po tom, ako agentúra Bloomberg oznámila, že
zdravotníci v Európskej únii chcú meniť zmluvy so spoločnosťou Pfizer a ďalšími výrobcami vakcín,
aby znížili dodávky.

Počas virtuálneho stretnutia, ktoré zorganizoval poľský minister zdravotníctva Adam Niedzielski, sa
vlády podelili o spoločný list adresovaný Komisii Európskej únie, v ktorom sa uvádza:

„Dúfame, že diskusia medzi komisiou a členskými štátmi umožní flexibilitu v dohodách
o očkovaní.

Spoliehame sa aj na to, že výrobcovia vakcín prejavia pochopenie pre výnimočné výzvy,
ktorým Poľsko čelí pri podpore Ukrajiny a poskytovaní prístrešia miliónom ukrajinských
občanov utekajúcich pred vojnou.“

Niektoré krajiny sa snažia zmeniť takzvané dohody o predbežnom nákupe podpísané s výrobcami,
keďže dopyt po očkovaní klesá a rozpočty štátov sú pod tlakom následkov vojny na Ukrajine a
nákladov na ubytovanie utečencov.

„Úprava dohôd s dodávateľmi vakcín by mohla poskytnúť členským štátom možnosť
„znovu naplánovať, pozastaviť alebo úplne zrušiť dodávky vakcín s krátkou dobou
použiteľnosti,“ napísali predsedovia vlád Estónska, Lotyšska a Litvy v spoločnom liste
predsedníčke komisie Ursule von Der Leyenovej koncom minulého mesiaca.

Medzitým, v samostatnom liste bulharské ministerstvo zdravotníctva vyzvalo na „otvorený
dialóg“ s komisiou a farmaceutickými spoločnosťami, pričom argumentovalo, že súčasné
dohody nútia členské štáty „nakúpiť také množstvá vakcín, ktoré nepotrebujú“.
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